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Zápis 
ze 17. zasedání Komise komunálu a životního prostředí konané dne 11. 5. 2022 

  
Přítomní členové: Ing. Joshua Janů, Mgr. Karel Herold, Ing. Jiří Šenkýř, Ing. Jan Zástěra, 

Igor Jelínek,  
Omluvení členové: Ing. Jaromír Vyboštok, Bc. David Odvárka, Vlasta Vostřežanská, Patrik 

Chudovský 
Garant komise: Mgr. Ludmila Řezníčková, místostarostka města Žďáru nad Sázavou 
Host  Ing. arch. Zbyněk Ryška., Ing. Dana Wurzelová 
 
Program: 

1. Zahájení, schválení programu, schválení účasti hostů 
2. Městská architektura, manuál povrchů a městského mobiliáře  
    - host Ing. arch. Zbyněk Ryška 
3. Různé 
4. Závěr 
      
Ad 1) Kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání  
Předseda komise přivítal všechny přítomné členy a zjistil, že komise je usnášeníschopná. Byl 
představen a schválen program a také přítomní hosté – Ing. arch. Ryška, Ing. Wurzelová 
Hlasování:  Pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0   
SCHVÁLENO 
 
 
Ad 2) Městská architektura, manuál povrchů a městského mobiliáře  
Pozvaný host Ing. arch. Zbyněk Ryška představil Standart mobiliáře a povrchů města Žďár 
nad Sázavou. 
 
Vznikla pracovní skupina, v které je vedení města, zástupci SATT a OKS. 
Město je rozděleno do několika lokalit 
 

- Centrum 
- Širší centrum 
- Zámek 
(místních částí se zatím netýká) 

 
Byla představena prezentace včetně fotografií - snaha o jednoduchý design, barvu. 
 
Zpracování standardů je rozděleno na několik částí 

1. Koše a lavice – možnost levnější a dražší (kvalitnější) varianty- umisťování dle 
rozdělených lokalit 

2. Městský mobiliář - přístřešky pod kontejnery (možno zadat k výrobě místní firmě), 
podzemní kontejnery (zatím se neplánují ), osvětlení (přesné vymezení konkrétních 
typů v jednotlivých lokalitách města), vánoční výzdoba ( snížit barevnost, pouze 
studena bila), přístřešky MHD (nadčasový design, jednotná barva, jednoduchá 
specifikace ) – možno již vidět na Studentské ulici, označník MHD ( jednosloupkový ), 
přístřešky na kola, sloupky, kostky, zahrazovací sloupky, zábradlí, stoly a sedací sety, 
grily, tržiště, infosystém, plakátovací tabule 

3. Městské povrchy - kamenná kostka pokud finančně lze a je kvalitnější než beton, 
Cyklostezky – povrch asfalt, vodicí linie – jiné možnosti -  ne červenou 

 
Připomínka, že v mobiliáři chybí nadzemní hydranty 
Diskuse o osvětlení Zelené hory 
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4) Různé 
 - katalog bydleni - vysvětlila p. místostarostka 
- oprava mostu v Klášteře nebude – nedohodli se s NPÚ 
 
Ad 5) Závěr 
Příští zasedání komise se uskuteční 22. 6. 2022 v 15 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala tajemnice komise:  Miluše Kozáková 
 
Schválil:    Ing. Joshua Janů 


